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Aanwezig:  Filip Smet, Marcella Piessens, Dirk Verlaeckt, Cris Bruelemans, Vinciane Meert, Kris Boel, Dirk Vergult, 
Erik De Lathouwer,  Ronny De Mulder, Wendy Bryssinck, Dirk Van den Broeck, Johan De Vos, Jo De 

Cuyper, Chris De Beer, schepen Filip Baeyens 
 

Verontschuldigd:  Jack van Peer, Karin Tavernier, Laureline Soubry 

 

1. Goedkeuring verslag 13 juni 2023  

Bij punt 4: Met Cultuurwaas is er een ééngemaakt bibreglement opgesteld. Cultuurwaas vervangen door 
Cultuurtuin Waas 

Bij punt 5 Varia: De ingediende subsidiedossiers worden momenteel nagezien. Nagezien vervangen door 

opgevraagd. 
Op 10/9 staat het pas gerenoveerd huis Jannsens….  Jannsens vervangen door Janssens. 

 
2. Goedkeuring memorandum CR. 

De officiële benaming van Apostelplein is Sint-Nicolaasplein. 
De tekst wordt daarna integraal goedgekeurd.  

Zoals voorgesteld wordt dit document nu overgemaakt aan alle huidige gemeenteraadsraadsleden en 

voorzitters van de politieke partijen alsook zal de pers hiervan op de hoogte worden gebracht. 
 

3. Brainstorm omtrent subsidie regelement ondersteuning cultuurprojecten 
Berkenboom heeft een subsidie aangevraagd voor een toneelproject n.a.v. hun 375-jarig bestaan. 

In het verleden werd beslist dat scholen en oudercomités niet bij cultuur horen maar bij onderwijs. Dus is het 

logisch dat zij bij onderwijs aankloppen met deze aanvraag tot subsidie.  
 

Er is eveneens een aanvraag voor een projectsubsidie. Het betreft een benefietconcert ten voordele van 
kansarmoede in eigen stad en organisaties zoals Welzijnschakel, Welzijnszorg, Vlos enz. Dit concert gaat door 

in de Sint-Jozefskerk op 4/2/2024 en gaat uit van de Pastorale Parochiale VZW Tereken. Naast de solisten die 
belangloos meewerken, werken er ook klassen van de academie mee. Advies van de CR is om 500€ toe te 
kennen aan deze organisatie als tegemoetkoming voor de huur van de vleugelpiano. 

4. Carnaval onderdeel cultuur 

Naar aanleiding van de aanvraag tot erkenning van de carnavalsvereniging “Dag-en Nachtvrienden”. wordt 
beslist om deze vereniging te erkennen als lid van de Cultuurraad zodat zij hierdoor aan het gunstige tarief 

stadsmateriaal en -lokalen kunnen huren. Zij komen evenwel niet in aanmerking voor een (jaarlijkse) 

werkingssubsidie (invullen werkingsdossier).  

De dienst evenementen werkt niet met erkenning van verenigingen, maar sluit eerder convenanten af. Zo is 

er een convenant met “de Orde der Muilentrekkers” waarbij deze een bedrag krijgen toegewezen om o.a. de 
carnavalsstoet in Belsele te organiseren. De Dag- en Nachtvrienden kon nu geen aanspraak maken op 

verminderd huurtarief wegens niet erkend. Door deze erkenning komen ze nu wel terug in aanmerking.  

 
5. Vrije ateliers socio-culturele vereniging 

N.a.v. een aanvraag tot erkenning van de klas waar Flamenco-dans wordt aangeleerd als onderdeel van de 
werking van de Vrije Ateliers, wordt beslist dat de Vrije Ateliers geen socio-culturele instelling zijn, maar 

thuishoren bij onderwijs. Derhalve kunnen initiatieven/lessen die daar doorgaan niet erkend worden als lid van 

de cultuurraad. 
 

 



6. Advies piano Salons 

Over dit punt moet geen advies meer gegeven worden want de piano wordt eerstdaags verhuisd naar de 
Anton Van Wilderodezaal (toneelklas academie). – zie ook punt 9. 

 
7. SOV Young in stadsschouwburg 

SOV Young is een initiatief van het Symfonisch Orkest Vlaanderen die jongeren samenbrengt om hen 

projectmatig te laten proeven van de werking van een professioneel symfonisch orkest. 
De voorzitter had in het voorjaar een optreden van dit orkest bijgewoond en vond dat zulk initiatief ook wel in 

Sint-Niklaas kon worden georganiseerd. Na gesprekken met de intendant van het orkest kon een 
overeenkomst worden gesloten om op zondag 7 april om 15u dit orkest te laten optreden in de 

stadsschouwburg. Het zal de eerste keer sinds lange tijd zijn dat een groot symfonisch orkest (naast dat van 

de academie) een optreden verzorgt in de stad. 
 

Schepen Baeyens kan melden dat de uitkoopsom van het budget voor Cultuur zal worden betaald, dus niet uit 
de werkingsmiddelen van de CR. Een (financiële) geste die door de CR ten zeerste wordt geapprecieerd. 

Het is de bedoeling dat door dit concert te organiseren de CR hierdoor wat positieve naambekendheid creëert. 
Mits een gerichte promotiecampagne via allerlei perskanalen en de scholen, zeker de academie podium, moet 

dit ook financieel een positief resultaat genereren en eventuele winst kan dan aan één of meerdere goede 

doelen geschonken worden.  
 

8. Stand van zaken werkgroepen 
a. Subsidieverdeling. Wendy meldt dat er al een groot deel van het basisformulier ingevuld zijn 

teruggestuurd. Op dinsdag 21 november zal de werkgroep bijeenkomen om de resultaten te 

bespreken en eventueel volgende stappen voor te bereiden zodat dit nieuw formaat volgend jaar 
in werking kan treden. 

b. Cultuurraad 2.0. Deze werkroep zal terug worden opgestart. Door afwezigheid Laureline kan nog 
geen nieuwe datum worden vastgelegd. 

c. Vormingsaanbod: wegens afwezigheid van Karin kan er niet direct een datum hiervoor worden 
vastgelegd. 

 

9. Stand van zaken commissies en werkgroepen 
Bib: deze commissie is onlangs samengekomen maar er waren geen agendapunten waarbij de CR betrokken 

partij is. Verslag over deze commissie zal tegen volgende vergadering aan leden van de commissie worden 
rondgestuurd. 

Academie podium: hier ging het voornamelijk over het leerlingenaantal voor het nieuwe schooljaar. Globaal 

vertonen die een stijgende lijn, maar er zijn richtingen waarbij de neerwaartse trend blijft aanhouden, 
voornamelijk blazers klassieke richting. Er gaan ook verfraaiingswerken gebeuren in het auditorium waaronder 

een nieuw ventilatiesysteem. Piano uit “De Salons” wordt verhuisd naar Anton Van Wilderodezaal van de 
academie. 

 

10. Varia 
 

De volgende vergadering van de CR wordt vastgelegd op dinsdag 14 november. 

De landelijke dagen voor 2024 werden overlopen. Die worden meegestuurd met het verslag. 

Vernieling grafzerken Tereken: De brief die vanuit de CR naar stadsbestuur werd gestuurd heeft een 

positief gevolg gehad. In september is er een plaatsbezoek geweest met de bevoegde stadsdiensten en 
werden er effectief maatregelen genomen opdat in de toekomst zulke beschadigingen tijdens 
onderhoudswerken van de paden niet meer zouden voorvallen. 

De vergadering neemt akte van het feit dat Erik Vercauteren niet meer in de adviesraad academie zal 

zetelen, dus ook niet als extern vertegenwoordiger van de CR. Omdat er nog voldoende leden van de CR in 
deze raad zetelen wordt er voor het laatste jaar van deze legislatuur geen vervanger meer gezocht. 

Laureline heeft laten weten dat zij niet langer als vertegenwoordiger van de CR in de commissie toerisme 
wil zetelen. Zij vindt persoonlijk dat er in die commissie bijna uitsluitend over geplande activiteiten wordt 

gesproken en er te weinig inhoudelijke debat is over het uitzetten van doelen en bespreken van strategie. 
Kris Boel zal haar in de commissie vervangen.  



Tijdens de Vredesfeesten was er een pijnlijke clash in de programmatie. De taptoe startte om 14u op de 

Grote Markt terwijl JTO een half uur later naast de plaats waar de taptoe doorging, haar promotieoptreden 
voor de musical “R” startte wat dus heel storend was en zorgde voor ontevreden reacties bij de  bezoekers 

aan die taptoe. Het leek er op dat sommige activiteiten onafhankelijk waren geprogrammeerd, iets wat in de 
toekomst toch best te vermijden is. Ook was er heel wat kritiek op het waarborgsysteem voor de 

drankbekers. Veel te ingewikkeld en alleen elektronische terugbetaling wat niet evident is voor een deel van 

de bevolking. Je moet over een bankkaart beschikken of je kon je waarborg niet terugkrijgen. Er was ook 
een opmerking omtrent de vlaggen van de sponsors, specifiek één: “Avia”. Het is begrijpelijk dat die vlaggen 
daar hangen tijdens de festiviteiten, maar waarom moesten die daarna zo lang blijven hangen? 

Schepen Baeyens geeft een uitgebreide uitleg over wat er volgend jaar gaat gebeuren met de 

stadsschouwburg. Zoals gepland sluit de schouwburg haar deuren op 21 mei 2024 en starten er 
uitgebreide renovatiewerken die tot eind 2024 zullen duren. 

Grootste blikvanger wordt het verhogen van de hellingsgraad van de zaal. Hierdoor verdwijnt het balkon en 
zal de capaciteit verminderen tot 432 plaatsen, een 100-tal minder dan nu. 

Buiten de zaal wordt alles op één niveau gebracht (6m, niveau van foyer). Hierdoor zal de zaal gemakkelijker 

bereikbaar zijn. De stoelen worden vervangen. De ventilatie wordt met nieuwe technieken verbeterd en ook 
akoestisch wordt één en ander verbeterd. Kostprijs van dit alles is 1.8M €. 

Tijdens de periode dat de schouwburg gesloten is wordt als alternatief de kleine zaal van ’t Bau-huis naar 
voor geschoven. Andere opties die niet werden weerhouden zijn waren o.a. de Don Boscokerk (slechte 

akoestiek) en zaal Antigone in de school van Presentatie (teveel activiteiten tijdens schooluren). Er zal een 
mobiele tribune worden opgesteld met een capaciteit van 300 personen. Het podium zelf bedraagt 10m x 

10m. Aanzienlijk kleiner dus dan de schouwburg. Doordat de capaciteit minder is zal ook de huurprijs lager 

liggen. Milos Bracke zal als coördinator de werken overzien.  De foyer verhuist mee, dus niet zoals in de 
Klavers een vrije verkoop van drank tijdens voorstellingen. 

Uiteraard blijft het museumtheater beschikbaar voor kleinschaligere evenementen. En hopelijk kan ook de 
Paterskerk terug op volle capaciteit gebruikt/gehuurd worden.   

De schepen meldt ook nog dat de officiële opening van de binnenkant van het huis Janssens gepland is op 
27/10 met de opening van de tentoonstelling “Curiosum”. 

Er is een aanvraag voor een boekvoorstelling. Boekvoorstelling gaat door op 16 november in de bib. 

Auteur is Cetinel Huneyra en titel van het boek is “Nomade”. Die voldoet aan alle voorwaarden en krijgt de 
gebruikelijke toelage van 150€ toegekend. 

Johan De Vos stoort zich aan de schrijfstijl in de communicatie naar de bewoners toe wanneer er 
werken in hun straat worden aangekondigd. Daarin ontbreekt volgens hem volledig de beleefdheidsvorm. 

Kris Boel is verheugd dat de iconische drogisterij “De Walvis” in de Ankerstraat een nieuwe invulling krijgt.    

Er wordt door “Kunst in de Stad” weer een nieuw beeld toegevoegd aan het stadszicht en dit n.a.v. “50 
jaar Kunst in de Stad”  Meer bepaald voor het nieuw deel van het stadhuis aan de toeristische dienst. Dit 
beeld wordt op zaterdag 21 oktober officieel onthuld. 

Jack van Peer heeft in een schrijven aan de voorzitter te kennen gegeven dat hij zijn mandaat in de CR 

opgeeft wegens familiale omstandigheden. De Deelraad beeldende kunst-erfgoed (BKE)  zal dus worden 
bijeen geroepen (7 november 2023) om een opvolger voor Jack aan te duiden. Iedereen is er van overtuigd 

dat we Jack voor zijn jarenlange inzet voor de CR als lid maar zeker als voorzitter een attentie moeten 
aanbieden. In welke vorm daarover zijn de meningen nogal uiteenlopend. Dit zal op volgend DB worden 
besproken. 

Dirk Verlaeckt        Filip Smet 

 
secretaris         voorzitter 


